

保管箱业务停止的公告

尊敬的客户：

由于我行广州中信广场支行近期计划重新装修以及业务策略的调整，我行决定于2022年6月30日起全面退出保管箱业务。非常抱歉地通知请您于2022年6月30日前至广州中信广场支行办理终止保管箱业务手续，并将箱内存放物品清理取出，广州中信广场支行地址为中国广州市天河区天河北路233号137-140铺。

对此给您带来的不便，我行深表歉意！若有相关疑问或需协助，请咨询您的客户经理或致电客户服务热线4008 30 8008。

恒生银行（中国）有限公司广州分行

2022年6月23日



恒生銀行
HANG SENG BANK

Notification on termination of the Safe Deposit Box Service

Dear Customer,

We are regret to inform you that due to the renovation of Guangzhou CITIC Plaza Sub-Branch and business strategy adjustment, the safe deposit box service will be terminated on 30 Jun, 2022. Please visit Guangzhou CITIC Plaza Sub-Branch and remove all your belongings before 30 Jun, 2022. The address of Guangzhou CITIC Plaza Sub-Branch is No 137-140 of G/F Shopping Arcade CITIC Plaza, 233 Tian He North Road, Tian He District, Guangzhou, China.

We apologize for any inconvenience it may cause. If you have any further questions, please contact your RM or our hotline at 4008 30 8008.

Hang Seng Bank Guangzhou Branch

23 Jun, 2022